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Abstract (en)
[origin: US2017349990A1] A galvanizing furnace (1) with a galvanizing vat (6) and a furnace housing (2) surrounding the galvanizing vat (6),
which furnace housing has a rectangular cross-section. The furnace housing (2) has two opposite longitudinal sidewalls (4) and two opposite end
walls (5) and further comprises burners for heating molten zinc in the galvanizing vat (6). In the areas of two diagonally opposite corners of the
furnace housing (2), at least one first receptacle (15) is provided for a burner. In the areas of the other two diagonally opposite corners of the furnace
housing (2), a second receptacle (16) is provided for a burner. The burners are arranged optionally either in the first receptacles (15) or in the
second receptacles (16). Flames produced by the burners are conducted in the area between a longitudinal sidewall (4) of the furnace housing (2)
and the opposite wall of the galvanizing vat (6).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Verzinkungsofen (1) mit einer Verzinkungswanne (6) und einem die Verzinkungswanne (6) umschließenden
Ofengehäuse (2), welches einen rechteckigen Querschnitt aufweist. Das Ofengehäuse (2) weist zwei gegenüberliegende längsseitige Seitenwände
(4) und zwei gegenüberliegende stirnseitige Seitenwände (5) auf und umfasst weiterhin Brenner zur Beheizung von flüssigem Zink in der
Verzinkungswanne (6). In den Bereichen zweier diagonal gegenüberliegender Ecken des Ofengehäuses (2) ist jeweils wenigstens eine erste
Aufnahme (15) für einen Brenner vorgesehen. In den Bereichen der beiden anderen diagonal gegenüberliegenden Ecken des Ofengehäuses (2) ist
jeweils eine zweite Aufnahme (16) für einen Brenner vorgesehen. Die Brenner sind wahlweise entweder in den ersten Aufnahmen (15) oder in den
zweiten Aufnahmen (16) angeordnet. Von den Brennern erzeugte Flammen sind jeweils in dem Bereich zwischen einer längsseitigen Seitenwand (4)
des Ofengehäuses (2) und der gegenüberliegenden Wand der Verzinkungswanne (6) geführt.
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